
Beantwoording vragen SGP-fractie over agendapunt 12 (Voorjaarsrapportage)
Raadscommissievergadering van: 06 – 06 – 2023

Om een vlotte verwerking van alle vragen van alle fracties mogelijk te maken, hebben wij bij het invullen van dit format de volgende verzoeken:

 Wilt u a.u.b. gebruik maken van dít format en dit format NIET aanpassen door bijv. kolommen toe te voegen
 Levert u de vragen a.u.b. zo beknopt mogelijk aan | in lettertype Verdana 9 | a.u.b. één vraag per rij
 Gebruikt u a.u.b. voor ieder agendapunt een afzonderlijk formulier, zodat wij de vragen & antwoorden later bij het desbetreffende agendapunt kunnen opslaan

Vraag Antwoord

Kunt u aangeven wat de omvang van het structurele deel van de financiële 
mutaties is uit deze voorjaarsrapportage?   

Van de € 841.000 aan voordelige mutaties is circa € 114.000 structureel (voordelig).

Vanuit Tijdelijke regeling capaciteit decentrale overheden voor klimaat en 
energiebeleid (CDOKE) is de komende jaren 258.141 beschikbaar gekomen. A) Is al
bekend op welke taakvelden dit precies ingezet gaat worden en B) verwacht u hier 
voldoende personele capaciteit voor aan te kunnen trekken? 

De CDOKE is aangevraagd en goedgekeurd. Binnen de regeling is het mogelijk om ook
bestaand personeel in te zetten en daarmee kunnen wij in ieder geval de tijdelijke 
extra verruiming van communicatie continueren. 
Voor 3 jaar kan Woudenberg uitkeringen tegemoetzien, die vervolgens voor minimaal 
90% aan capaciteit (bemensing) besteed moet worden ten aanzien van energie- en 
klimaatbeleid en programma’s.
Tijdens de informatieavond 8 juni praten wij u graag bij over de lopende acties en 
onderzoeken die dit betreft. Denk hierbij aan de ondersteuning van isolatie van 
woningen, uitvoering warmte transitievisie. 
De beschikbaarheid van personele capaciteit is een uitdaging, want heel Nederland 
heeft de komende jaren personeel nodig met deze kennis en kunde. Wij kunnen nu 
dan ook geen verwachting uitspreken. Het unieke van de schaal van Woudenberg met
een korte afstand tussen beleid en uitvoering en inwoners die zelf ook stappen zetten,
biedt ook kansen voor personeel.

Voor de aanpassing vanuit het gemeentefonds o.b.v. de meicirculaire 2023 is een 
berekening gemaakt wat dit voor Woudenberg zal betekenen. Kunt u aangeven wat
de mate van zekerheid is van deze berekening? 

De berekening van de inkomsten uit het gemeentefonds is gemaakt op basis van 
advies van de externe ondersteuner. Het is een inschatting die gemaakt is vanuit het 
besef dat de verwachte inkomsten uit het gemeentefonds de afgelopen jaren sterk 
fluctueerden.

Uit recent nieuws bleek dat energieleverancier DVEP, waar o.a. de gemeente 
Woudenberg haar energie afneemt, stopt ( “uiterlijk”) per 01-01-2024, waar het 
energiecontract initieel tot 31 december 2023 loopt.  

a) Dit is bekend bij het energiecollectief. Binnen het kernteam van het collectief zijn 
verschillende scenario’s besproken. 

b) De aanbesteding voor gas en elektra voor 2024 e.v. is gestart en wordt in juli 



Vraag Antwoord

a) Bent u hiermee bekend en werkt het energiecollectief aan scenario’s om 
leveringszekerheid te garanderen voor het lopende jaar? 

b) Zijn door het energiecollectief reeds fixaties uitgevoerd voor 2024 en 
verder, welke mogelijk financieel afgewikkeld moeten worden in 2023, 
aangezien deze niet meegenomen kunnen worden (https://dvep.nl/)? 

afgerond.

https://dvep.nl/

